



شركة قطر للتأمين  
Qatar Insurance Company

P.O.Box 666 - Tamin St. West Bay - Doha - State of Qatar

T: +974 4496 2222 F: +974 4483 1569 E: qatarins@qic.com.qa W: www.qic.com.qa

Paid up Capital QR 3,189,058,750

Qatar Insurance Company is licensed and regulated by the Qatar Central Bank شركة قطر للتأمين ترخصة وخاضعة للرقابة من قبل مصرف قطر المركزي رأس المال المدفوع : ٣.١٨٩.٠٥٨.٧٥٠ ريال قطري

Date : 23/10/2018

Ref : MM/248/2018

التاريخ : ٢٠١٨/١٠/٢٣ م

الإشارة : م ٢٠١٨/٢٤٨/ع

**Qatar Exchange**  
**Att. Mr.Nasser Abdulla Abdalghani**  
**Director of the Market Operations &**  
**Control Department**  
**Fax No. : 44319233 - 44326497**  
**Doha – Qatar**

عناية السيد / ناصر عبدالله عبد الغني  
مدير إدارة عمليات السوق والمراقبة  
فاكس رقم : (٤٤٣١٩٢٣٣-٤٤٣٢٦٤٩٧)  
الدوحة - قطر

تحية طيبة وبعد ،،،

**Dear Sirs,**

Please be advised that in QIC Board of Directors' meeting held today afternoon, Tuesday, October 23<sup>rd</sup>, 2018, the attached interim condensed consolidated financial statements for the nine months period ended 30<sup>th</sup> Sept. 2018 was approved. (Un Audited) Copy of these financials (Arabic/English) already emailed to you today and will be published in the local newspapers next week.

رجاء العلم بأن مجلس إدارة الشركة في اجتماعه الذي انعقد بعد ظهر اليوم الثلاثاء الموافق ٢٣/١٠/٢٠١٨ م ، قد اعتمد البيانات المالية المرحلية المجمعة المختصرة المرفقة لفترة التسعة أشهر المنتهية في ٣٠/٩/٢٠١٨ م (غير مدققة) ، وهي البيانات التي أرسلت إليكم (عربي / إنجليزي) بالبريد الإلكتروني ، كما سيتم نشرها بالصحف المحلية خلال الأسبوع القادم بإذن الله تعالى .

On the other hand, the Board of directors decided not to proceed with the board resolution in meeting No. (3/2018) held on 5/6/2018 regarding Company's shares buy-back, as the main purpose of that decision is no longer exists, nearly five months has passed without finalization the required procedures, The cancellation of buy-back decision has been arrived after a detailed consideration of company's long term vision, regulatory framework

ومن ناحية أخرى قرر المجلس العدول عن قرار شراء الشركة لأسهمها الصادر في جلسته رقم (٢٠١٨/٣) المنعقدة بتاريخ ٥/٦/٢٠١٨ م ، بعد أن انتفى الغرض من ذلك القرار نتيجة مضي قرابة الخمسة أشهر على صدوره دون أن تستكمل إجراءات تنفيذه ، وقد تم التوصل إلى قرار إلغاء الشراء بعد دراسة تفصيلية لرؤية الشركة على المدى الطويل ، والإطار التنظيمي الذي يحكم إعادة الشراء

  
QIC GROUP ENTITIES

QIC Qatar | QIC International LLC | QIC Dubai | QIC Abu Dhabi  
QIC Muscat | QIC Kuwait | QIC Europe - Malta, Milan  
Qatar Economic Advisors | QIC Real Estate | QIC Capital  
Qatar Re - Bermuda, Doha, Dubai, Zurich, London, Singapore  
QLife & Medical - Doha, Labuan  
Anlares - London, Singapore, Shanghai

governing buy-backs in Qatar, as well as the recent changes in the Qatar Exchange index constituents impacting QIC's share price and liquidity.

في قطر، بالإضافة إلى التغييرات الأخيرة التي طرأت على مؤشر البورصة القطرية بعد أن تم إعادة إدراج سهم الشركة في مؤشر البورصة واسترداد السهم لنسبة كبيرة من قيمته وزيادة السيولة على السهم .  
والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته .

**Best Regards,**



علي صالح ناصر الفضالة  
نائب أول الرئيس التنفيذي للمجموعة

Ali Saleh Nasser Al Fadala  
Sr. Deputy Group President & CEO

**Attached :**  
Finance information  
(Arabic/English )

Copy to:

- \* Qatar Financial Market Authority  
Fax No. (44289925-44289947)
- \* Qatar central security  
Fax No. (44222455)



مرفقات :

البيانات المالية المرحلية الموحدة  
(عربي / إنجليزي)

نسخة إلى:

\* هيئة قطر للأسواق المالية  
فاكس رقم (٤٤٢٨٩٩٢٥-٤٤٢٨٩٩٤٧)

\* شركة قطر للإيداع المركزي  
فاكس رقم (٤٤٢٢٢٤٥٥)

علي